
 

Elnökségi ülés  
2021. február 18-án (csütörtökön) 15:00 órakor  

Helyszín: ZOOM platform 

Jelenlévők:  
 
Papp Gábor elnök  
Kövy Bence sport alelnök  
Balázs Péter elnökségi tag  
Veress András elnökségi tag 

Bácsi Krisztina Felügyelő bizottság elnöke 

Dr. Zakarné Miklós Adrienn főtitkár 

Dobák Tamás- jegyzőkönyvvezető 

Paár György és Balázs Gergely nem tud részt venni az ülésen. 

Az elnökség határozatképes. 

Napirendi pontok: 

1. Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás 
2. Sport Bizottság beszámoló 
3. Tudományos Bizottság beszámoló 
4. Tisztújító Közgyűlés 
5. Felzárkóztatási program 2021-2022. 
6. UEP 2021-2022. 

7. Egyebek 
 

Pénzügyi és ügyviteli tájékoztatás 
 

ZMA:  

 Tájékoztatást kaptunk a 2021-es időszakra vonatkozó felzárkóztatási programról és működési 

támogatásról. Felzárkóztatási Program keretösszege nem változott, a szerződéskötés 

folyamata zajlik, ami 34.5 millió Ft-ról szól. Működési támogatás összege 19 millió Ft 

Világjátékok Felkészülési támogatás 4 millió Ft. 

 Az elszámolási folyamat a minisztériumtól átkerült egy ezért felelős igazgatósághoz, ahol 3 

napos határidőt kapunk egy-egy elszámolás hiánypótlására. Az elszámolásokat Dobák Tamás 

végzi, ezzel van leterhelve jelenleg. 

 Költségvetési terv készítése folyamatban van. 

PG: Két időpontot kaptunk a Minisztériumtól a nagyobb lélegzetű programjaink felvázolására. 



 

 

Sportbizottsági beszámoló 
 

KB:  

 UP edző kiválasztás. Fő szempont volt, hogy a búvársportban végezzenek munkát, ne csak a 

saját klubjaiknál. Mindkét jelöltünk komoly feladatokat végez, de ebben az évben aktívabban 

vesznek majd részt a szövetség munkájában. Kókai Dávid, Gurisatti Róbert a jelöltek. 

PG: Gergő levélben hozzáfűzött ehhez véleményt. Egyet tudok érteni a két jelölttel.  

BP: Sok olyan edzőnk van, aki még nem kapott ilyen támogatást és nem szerepel a javaslatban. 

Másokat is be kellene vonni a programba. 

ZMA: További konkrét javaslatokat várunk az edzők személyét illetően.  

VA: Ludvigh Zoli bácsi könyvével és iratanyagaival kapcsolatban történt-e változás? 

ZMA: Ludvigh Zoli bácsi a jövőben a Hagyományőrző Bizottság tagjaként folytatja feladatait. 

PG: Javaslatom, hogy pályázzanak az edzők az UP edző programra. De a legfontosabb, hogy be kell 

számoltatni őket legalább 2 havonta.  

KB: A munkaköri leírásban ki kell majd emelni, hogy országosan végezzék munkájukat, mérhető, 

számszerű konkrétumokat kell beleírni. 

2021/9 Határozat 

A 2021. évi Utánpótlás Edző Életút Programban résztvevő edzők Gurisatti Róbert és Kókai 

Dávid. A Programhoz kapcsolódó munkaköri leírás a soron következő elnökségi ülésén kerül 

elfogadásra. 

Egyhangúlag elfogadva  

KB: 

 Az egri versenyt nem lehet megrendezni, mert zárva van az uszoda, így Dunaújvárosban 

kerülne megrendezésre. 

2021/10  Határozat 

a 2021. évi uszonyosúszó versenynaptárban a február 27-i Minaret Kupa (Eger) törlésre kerül, 

helyette a Pentele Solar Kupa (Dunaújváros) kerül megrendezésre február 28-án. 

Egyhangúlag elfogadva 

KB:  

 A 8 millió Ft szakágak közötti felosztását vetítem ki.  

ZMA: Sportszolgáltatásról kell számlát adniuk az egyesületeknek – ez az első része az idei 

támogatásnak, szabad felhasználású, beszámoló köteles. 

KB: Víz alatti hoki: 3 egyesület – 165e forint egyesületenként 

ZMA: Apneanak is van tervezve 400e forint, a víz alatti fotózásnak 250e forint. Víz alatti fotós klub 

viszont nincs, így azt nem tudjuk odaadni. Apnea világbajnokság lesz Belgrádban, ezt a támogatást 

célzottan a VB részvételre biztosítanánk a szakágnak.  

KB: Víz alatti rögbi: 3 egyesület – 135e forint egyesületenként 



KB: Tájékozódási búvárúszás, Petya válaszára várunk 

BP: Tájolásnál a junior eredmények vannak duplán számolva, ezt át kell nézni még. 

KB: Uszonyos úszásnál más elveket kellett figyelembe venni – az egyesületek saját létszámukhoz 

képest milyen aktivitással mentek versenyre.  

ZMA: Egy alaptámogatás legyen a nagyon kis kluboknak, mert a tavalyi évben nem voltak versenyen, 

de előtte igen. Ne engedjük el azokat, akiknek segítségre lenne szükségük. 

VA: A versenyengedély kiváltása legyen az alap. 

PG: A 21-es évnél lehet csinálni olyat, ami nem versenyengedélyhez kapcsolódna, hanem más alapján, 

például meghatározott feladatok teljesítése után kapnának támogatást.  

BP: Fontos lenne, hogy a klubok is tudják előre, hogy mi alapján kapják majd a támogatást. 

KB: Készül a javaslat a jövő évi támogatáshoz, remélhetőleg a következő elnökségire elkészül. 

2021/11 Határozat  

Felosztás excel táblázat (1. sz. melléklet alapján) 

Egyhangúlag elfogadva 

ZMA:  

 versenybírói képzés –a versenyeken a megjelenést magasabb szintre kell emelni ruházattal, 

felszerelésekkel 

 Kovács Zsófi márciusban tudná vállalni, hogy online keretek között tartana képzést és lenne 

egy aktív adatbázisunk is. Versenybírói egység csomagot kell készítenünk, új arculattal ellátott 

ruhák, egyéb termékek. 

 A sikeres képzés után a tájolós versenybírók képzése is elindulhat. 

 A komplett program végigvezetéséhez 200.000 Ft-ot adnánk. 

VA: Zsófinak nincs bírói tapasztalata, de nagyon lelkes. Nagy Szilárdot kellene alkalmazni. 

ZMA: Megkerestük Szilárdot, fél éve várunk a válaszára….Teljes mértékben elzárkózott az online 

tanfolyam levezetésétől. Moravecz János egyéb elfoglaltság miatt nem vállalta a feladatot egyedül. 

2021/ 12  Határozat 

Az elnökség a versenybírói képzés megvalósítására és lebonyolítására kétszer 200 ezer forintot szavaz meg a 

felzárkóztatási program terhére az uszonyosúszó és a tájolós szakágakban. Kovács Zsófiát bízza meg az 

uszonyosúszó versenybírói képzés előkészítésére és lebonyolítására.  

Egyhangúlag elfogadva 

Közgyűlés 
 

ZMA:  

 Többen kérték a személyes jelenlétet. Ezért több helység van lefoglalva a házban. Kivetítőn 

ZOOM segítségével lesz megoldva a közvetítés a termek között. 

 Fertőtlenítő termékek ki lesznek helyezve. 

 16 órára van tervezve a kezdés.  

 A technikai alelnök megválasztására kerül sor 



 

 

Egyebek 
 

ZMA:  

 Magyar Búvárszövetség Nonprofit Kft. székhelye a Bihari János utcában van, ami most már 

kellemetlen, megoldásra vár.  

 Utánajártunk, a Sport Házban van szabad iroda - 78 000 forint havonta a bérleti díj 

 Az irodát használhatnánk tárolásra és szépen berendezve tárgyalószobának. 

2021/13  Határozat 

Az Magyar Búvár Szakszövetség Non-Profit Kft székhelye a Magyar Sport Háza II. em 216-os iroda, bérleti díj 

78000 forint/hó 

Egyhangúan elfogadva 

 

Veress András javaslata az edzőképzésről e-mailben lesz megszavazva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. sz. melléklet 

Uszonyos úszás 

Ssz. Egyesület 
Bruttó 

támogatás (Ft) 

1. Debreceni Búvárklub 650 000 

2. Mátrai Erőmű BK 650 000 

3. Bácsvíz KVSC 650 000 

4. Kaposvári Adorján SE 500 000 

5. Búvársuli SE 500 000 

6. Muréna Szeged 500 000 

7. BVSK Eger 330 000 

8. Vízisportok Egyesülete 330 000 

9. Amphora BK 330 000 

10. Kaposvári ÚSE 160 000 

11. Csepel Barakuda SE 160 000 

12. Makói ÚK 160 000 

13. 
Kistarcsai Vízisport 
Club 80 000 

14. DVCSH ÚBSE 80 000 

15. Békéscsabai EÚK 80 000 

16. Győri Búvár SE 80 000 

17. Eötvös DPSE 80 000 

18. Újpesti Búvár SE 80 000 

19. Szolnoki Búvár SE 0 

20. Balatoni Úszó Isk 0 

21. Triton SE 0 

22. Dragon Aqua 0 

23. Medgyesegyházi SE 0 

24. Újbuda BHG 0 

25. Debreceni Aquasport 0 

26. Club Laguna 0 

Összesen 5 400 000 
 

 

Tájolás 

Ssz. Egyesület 
Bruttó 

támogatás (Ft) 

1. Amphora Búvár Klub 507 993 

2. Csepel Búvár SE. 472 394 

3. DVCSH UBSE 342 506 

4. Búvársuli SE 139 779 

5. Kistarcsa VRSC 137 214 

6. Újbuda BHG Búvárklub 100 114 

Összesen 1 700 000 
 

 

 

 

 

 



Víz alatti rögbi 

Egyesület 
Bruttó támogatás 

(Ft) 

UWR Tiszavirág 
SE 135 000 

PFB SE 135 000 

Új Hullám UWR 
SE 135 000 

Összesen 405 000 
 

Víz alatti hoki 

Egyesület 
Bruttó támogatás 

(Ft) 

Szigetvári Buborék 165 000 

Piranha Vizihoki Sportegyesület 165 000 

Vizihoki és Tömegsport 
Egyesüet 165 000 

Összesen 495 000 
 


